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متن پرسش

سلام: آقای طاهرزاده با توجه به خطبه ۳۱ نهج البلاغه که حضرت می فرمایند: «و خذالغمرات للحق

حیث کان» و همینطور سوره آل عمران و احزاب، بنده چه در زندگی شخصی و چه در اجتماع و برای

انقلاب وارد صحنه های پرخطری با اینکه ترس و اضطراب دارم می شوم چیزی که آزارم می دهد این

است که پیش خودم می گویم آیا اقای طاهرزاده یا بچه های انقلاب اصلا این ترس و اضطراب را

نداشتند و وارد میدان می شدند یا نه داشتند اما غلبه کردند و وارد میدان شدند؟ فکر می کنم تنها

خودم اینطور هستم.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: اینکه حضرت میفرمایند خود را در گرداب حوادث بینداز؛ یعنی نسبت به

حضور در صحنههای حق، به قوهی واهمه توجه نکن. زیرا در هرحال قوهی واهمه در انسان موجب

ترس میشود و در زیر سایهی شریعت نباید به آن توجه داشت، نه آنکه گمان کنیم نباید ترسید.

حضرت موسی«علیهالسلام» هم وقتی آن عصا تبدیل به مار شد، ترسیدند و فرار کردند تا آنکه خداوند

مشکل را حل نمود. موفق باشید


